
  

 

 

Schriftelijke vragen 

Aan: college van B&W van de gemeente Schagen 

Onderwerp: Staking asielzoekers Petten 

Datum: 7 september 2023  

 

L.S. 

 

Hierbij wil ik weten welke invloed wij hebben op de ontstane situatie met het COA en de IND. 
Als dat geen of heel weinig is ben ik niet optimistisch op het moment dat het COA het 
overneemt. 

Tevens wil ik weten hoe op dit moment de communicatie met de dorpsraad Petten is. 

 

Vriendelijke groet, 

Harry Piket 

 

Antwoord: De demonstraties van de bewoners van de CNO richten zich op de procedures 
bij de IND.  

Wij hebben gesprokken met een van de bewoners die als woordvoerder fungeerde. Hierbij is 
aangegeven dat vooral het lange wachten tot dat er duidelijkheid is over hun status de reden 
van demonstreren is. Ze willen heel graag verder met hun leven en een bijdrage leveren aan 
de maatschappij.  

Op het proces van de IND hebben wij als gemeente geen invloed. Wel hebben we de 
veiligheidsregio verzocht om contact op te nemen met de IND en opnieuw een bezoek te 
plannen aan de CNO. Doel van dit bezoek is om uit te leggen hoe lang de procedure duurt 
en om met de individuele gezinnen/personen gesprekken te voeren.  

Op dit moment wordt er gesproken met het COA om een aantal zaken te veranderen. Zoals 
het er nu naar uit ziet worden de contact moment met het COA voor de bewoners van de 
CNO verhoogd.   

De contacten met het COA en de gemeente verlopen in principe goed. Al wachten we wel 
nog op de aanvraag voor de mogelijke overname van de CNO. Het COA wacht hiervoor nog 
op een Aerius berekening.  

Met de dorpsraad is voor de zomervakantie afgesproken dat zodra wij de aanvraag van het 
COA ontvangen allereerst met de dorpsraad en een afvaardiging van de ondernemers om 
tafel gaan.  

  

 

 



 


